
Ллсія Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1, 62-035 Kórnik

Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 3 października 2022 r.

Posiedzenie odbyło się 3 października roku 2022, w Sali posiedzeń ratusza 
bnińskiego. W spotkaniu uczestniczyło 8 członków Rady Seniorów.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący;

2. Irena Kaczmarek - wiceprzewodnicząca;

3. Krystyna Antkowiak;

4. Barbara Fluder;

5. Aleksandra Grzelak;

6. Stanisław Kasprzyk;

7. Antoni Odzimek;

8. Tadeusz Warkocki;

Nieobecni : Anna Wojtaszek

W posiedzeniu uczestniczyli także: Robert Jankowski Kierownik Wydziału 
Komunikacji Społecznej i Inicjatyw Lokalnych, Joanna Grzegorowska inspektor Biura 
Rady MiG Kórnik.

Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał zebranych i przedstawił porządek 
obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Powitanie przybyłych gości.

3. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 5 września.

4. Dyżury senioralne- sprawozdanie ( K. Antkowiak, A. Wojtaszek, S. Kasprzyk, I. 
Kaczmarek, M. Kaczmarek).

5. Sprawozdanie Antoniego Odzimka z pobytu w m. Kościerzyna, dyskusja, ew. 
podjęcie uchwały.



6. Sprawozdanie z Powiatowego Dnia Seniora w Jerzykowie oraz Senioraliów w 
Krakowie.

7. Sprawy bieżące.

8. Wolne głosy.

9. Zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący otworzył posiedzenie Rady Seniorów, sprawdził obecność i powitał 
przybyłego na posiedzenie Roberta Jankowskiego.

Następnie został odczytany i zatwierdzony protokół z dnia 5 września.

M. Kaczmarek poinformował zebranych, że z przyczyn niezależnych służby 
mundurowe nie uczestniczą w posiedzeniu, ale zostały zaproszone na spotkanie 
kwartalne w listopadzie.

Pełniący dyżury senioralne złożyli sprawozdanie. Na dyżury: K. Antkowiak, S. 
Kasprzyka, I. Kaczmarek nie przyszli petenci. M. Kaczmarek odbył rozmowę ze 
starszą panią psycholog na temat barier architektonicznych dla niepełnosprawnych, 
do tematu wrócimy w listopadzie.

Przewodniczący poinformował, że dyżury senioralne będą pełnione w małym 
pomieszczeniu DIM, a zebrania odbywać się będą w siedzibie Rady Seniorów w 
ratuszu w Bninie. Protokoły z posiedzeń i relacje z różnych przedsięwzięć 
podejmowanych przez Radę Seniorów będą umieszczane w zakładce Rady 
Seniorów na stronie Urzędu Miasta i Gminy. Przypomniał też o udziale w składaniu 
kwiatów pod tablicą rozstrzelanych w dniu 20 października.

Radny Antoni Odzimek złożył sprawozdanie ze swojej wizyty w Kościerzynie i 
rozmowy, jaką przeprowadził z przewodniczącym Rady Senioralnej Kościerzyny 
(byłym Starostą Kościerzyny) na temat ewentualnego powołania Kościerzyny na 
miasto partnerskie dla Kórnika, który bardzo przychylnie odniósł się do tematu, 
dlatego po jednomyślnym stanowisku Rady Seniorów podjęto uchwałę w sprawie 
wskazania propozycji gminy partnerskiej dla Kórnika i nawiązania z nią współpracy.

Rada Seniorów Miasta i Gminy Kórnik wskazała miasto Kościerzyna w województwie 
pomorskim jako miasto partnerskie dla Kórnika uzasadniając, że nawiązanie 
współpracy pozwoli na wzajemne kontakty na płaszczyźnie społecznej, kulturalnej, 
turystycznej oraz wymianę doświadczeń. Odbyła się już wstępna rozmowa z 
przewodniczącym Rady Senioralnej z Kościerzyny, podczas, której wyraził on 
zainteresowanie współpracą z Radą Senioralną Kórnika.

Sformułowany został tekst uchwały. 8 członków Rady Seniorów (przy 1 nieobecnym) 
głosowało za przyjęciem uchwały.

M. Kaczmarek złożył sprawozdanie z udziału przedstawicieli z Kórnika (M. 
Kaczmarek, J. Grzegorowska, A. Wojtaszek, K. Antkowiak) w Powiatowym Dniu



Seniora w Jerzykowie. Na obchodach panowała wspaniała, przyjazna atmosfera. 
Dzięki koszulkom z logo Kórnika drużyna była widoczna i czytelna.

Przewodniczący odniósł się też do 9 Międzynarodowych Senioraliów w Krakowie. 
Wystąpiliśmy tam jako druga gmina z Wielkopolski w liczbie 64 osoby. Dzięki równym 
strojom i transparentowi byliśmy dobrze widoczni i na tle innych grup wypadliśmy 
znakomicie.

Następnie Senioralia podsumował R. Jankowski, który uczestniczył też w panelu 
dyskusyjnym. Powiedział między innymi, że słuszna jest idea organizowania tego 
typu imprez, bo jednoczą one seniorów. Zapowiedział, że w przyszłym roku wyjazd 
do Krakowa będzie nieco inaczej zorganizowany i prawdopodobnie dla mniejszej 
liczby uczestników.

Podsumowano też pierwsze Gminne Senioralia zorganizowane w Kórniku. R. 
Jankowski zwrócił uwagę, że w przyszłym roku Seniorzy będą mieć większy wpływ 
na organizację imprezy i prawdopodobnie zostanie ona przeniesiona na teren OAZY.

Przewodniczący podziękował za pomoc przy organizacji ogniska „Na pożegnanie 
lata”, wyraził zadowolenie z udziału lokalnych władz i wspaniałej atmosfery.

Poinformował też, że 9 listopada odbędzie się wycieczka zorganizowana przez Radę 
Seniorów na Cytadelę w Poznaniu, wyjazd z Kórnika o godzinie 9:00.

Przewodniczący Rady Seniorów zakończył posiedzenie.

Kolejne zebranie Rady Seniorów odbędzie się 7 listopada o godzinie 10,00 w Sali 
posiedzeń ratusza bnińskiego.

Protokołowała Barbara Fluder




